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HER ŞEY DÂHİL 
KALDIRILAMAZ

AKTOB Başkanı Kaan Kavaloğlu, turizmde her şey dâhil 
sisteminde revizyon yapmak için sektörün biraz daha za-
mana ihtiyacı olduğunu vurguladı. Kavaloğlu, “En iyi yap-
tığın şeyden vazgeçtin mi hizmetinden taviz vermiş gözü-
kürsün. Bu da dünyada çok iyi algı yaratmaz.” dedi
                    AİLELER TERCİH EDİYOR

n ANTALYA’YA  bu yıl 16 milyondan 
fazla turist gelse de kent esnafı, "Her şey 
dâhil" sistemi nedeniyle turistlerin otel 
dışına çıkmamasından yakınıyor. AKTOB 
Başkanı Kaan Kavaloğlu, "Antalya’ya 
gelen turistlerin yaklaşık yüzde 70’i aile-
lerden oluşuyor. Aileler de ‘Her şey dâhil' 
sistemini tercih ediyorlar. Biz bu ‘Her şey 
dâhil’i çok fazla tartışmamalıyız. Ama 
içeriğini tartışabiliriz.” diye konuştu.

                    EN İYİ YAPTIĞIMIZ ŞEY BU

n “HER ŞEY DÂHIL” sisteminde 
revizyon gerektiğine dikkat çeken Kava-
loğlu, “Yoğun rekabetten doğan bu sistem 
sayesinde oteller doluyor. Ancak çok fazla 
şey veriyoruz. Bunu düzeltmek için de 
birkaç yıla ihtiyacımız var. En iyi yaptığın 
şeyden vazgeçtin mi hizmetinden taviz 
vermiş gözükürsün. Bu da turizmde çok 
iyi algı yaratmaz. Çok iyi geçen sezonlara 
ihtiyacımız var” dedi. n HABERI 5’TE 

n YAZDAN kalma günlerin 
sürdüğü ve bu yıl 17 milyon 
tatilcinin gelmesi beklenen 
Antalya’daki otellerde ara 
tatil yoğunluğu yaşanıyor. 
Öğrencilerin hem ders 
çalışıp hem tatil yaptıkları 
otellerde doluluk oranları 
yüzde 70’i geçti. n 5’TE 

Turizme ara tatil dopingi

n KONYAALTI Belediye 
Başkanı Cem Kotan’ın 
talimatı ile belediye ka-
sasındaki para personele 
bölüştürüldü. Kasadan ça-
lışan başına 22 bin 500 lira 
para düştü. Kotan, işçilerin 
belediye binası önünde 
yaptıkları “Yarım maaş, 
yarım simit” eylemine de 
destek verdi.  n 4’TE 

BELEDİYE KASASINDAKİ 
PARALARI PAYLAŞTIRDI
                    

n ANTALYA’DA motosikletli 
trafik polisi Güllük Caddesi’n-
deki kazada yaralandı. Kaza-
ya görerek duran İl Emniyet 

Müdürü İlker Arslan, kazazede 
polisin elini tutarak hastane-
ye sevk edilene kadar moral 
verdi.  n 8’DE 

Arslan’ın şefkat eli 

n TBMM’de konuşan CHP Antalya 
Milletvekili Aykut Kaya, şehit 
ailelerine sağlanan haklar arasın-
daki eşitsizliğe dikkat çekti. Kaya, 
“Haklar adaletli düzenlenmeli ve 
şehit aileleri arasında ayrımcılık 
son bulmalıdır” dedi.  n 4’TE 

ŞEHİT 
AİLELERİ
ADALET 
İSTİYOR 

n TIP MYK Üyesi ve turizm emekçisi 
Yunus Başaran, “ Kasım ortasında çoğu 
otel sezon bitti diyerek turizm çalışanları-
nın iş akitlerini askıya alıyor. Yani çalı-
şanlar maaş alamayacak, sigorta primleri 
yatırılmayacak, işsizlik maaşı alamaya-
caklar. Bu askı sistemine artık son veril-
meli.” dedi. n HABERI 5’TE 

ASKI SİSTEMİNE 
SON VERİLMELİ

Turizmin başkenti Antalya’da sezon yavaş yavaş sona eriyor. On binlerce turizm ça-
lışanının yer aldığı Antalya’da Kasım ayı ile birlikte çok sayıda otel sezonu kapattı.
                    KIŞIN İŞSİZ KALACAKLAR 

n LASTIK tamircisi Mehmet 
Can Sevinç’in (20) Güzeloba’daki 
işyerinde üzerinde Mustafa Kemal 
Atatürk görselinin bulunduğu etiketi 
yere atarak basan yabancı uyruklu 
A.A., tutuklandı.  n 3’TE 

O RESME  
İYİ BAK!

n KEPEZ Belediyesi, Kütükçü 
Mahallesi’nde çöp biriktirilen bir 
evi, temizlik çalışmasıyla sağlıklı 
hale getirdi. Konuttan üç kamyon 
dolusu çöp çıkarıldı. n 2’DE 

3 KAMYON 
ÇÖP ÇIKTI

n SAYIŞTAY denetim ra-
porunda, Kaş Belediyesi’nin 
kaçak imar mevzuatına aykırı 
yapılaşmaların önlenmesine 
yönelik çalışmalardan yeterli 
sonuç alınamadığı tespitine 
yer verildi. n HABERI 6’DA 

KAŞ’A KAÇAK 
YAPI UYARISI

n TEKNIK 
direktör Alex 
de Souza yönetiminde 
4 galibiyet alan Antal-
yaspor, bu galibiyetlerin 
3’ünü geriden gelerek 
elde etti. n 7’DE 

AKREPLERİN
GİZLİ GÜCÜ

n ANTALYA’DA bu yıl 5’incisi 
düzenlenen Uluslararası Gastrono-
mi ve Mutfak Yıldızları Buluşması 
(GastroAntalya), 40 ülkeden gastro-
nomi profesyonellerinin katılımıyla 
başladı.  n HABERI 4’TE 

Şefler buluşması 

n Muratpaşa Gençlik Eğitim Merkezi (MURGEM, 
21 Aralık’ta Türkiye genelinde düzenlenecek TYT 
deneme sınavı için başvuruları kabul ediyor. n 2’DE 

BAŞVURULAR BAŞLIYOR

İŞÇİ EYLEMİNE KATILDI
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Kepez Belediyesi, Kütükçü 
Mahallesi 2961 Sokakta bu-
lunan bir konutun bahçesinde 
biriktirilen atıkları geçtiği-

miz yıl temizlemişti. Sahibi tarafından 
toplanan atıkların biriktirilmesiyle 
konut, bir yıl içerisinde yeniden çöp eve 
dönüştü. Mahalle sakinleri de, evden 
gelen kötü kokular nedeniyle Kepez 
Belediyesi’ne şikâyette bulundu. Kepez 
Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, 

yerinde yaptıkları incelemede evde çöp 
biriktirildiğini tespit etti. Zabıta, ev 
sahibine yazılı tebligat vererek, çöpleri 
kaldırmasını istedi. Ancak, tebligatta 
verilen sürenin sonunda evdeki çöplerin 
temizlenmediği görüldü. Bunun üzerine 
Kepez Belediyesi, gerekli yasal izinleri 
aldıktan sonra evde temizlik çalışması 
yaptı. 

KOMŞULARDAN TEŞEKKÜR 
Temizlik İşleri Müdürlüğü ekiple-

ri, zabıta ve polis gözetiminde evin 
çevresinde yaptığı tahliye ve temizlik 
çalışmasında çöpleri çıkararak, kamyo-
na yükledi. Konuttan 3 kamyon dolusu 
atık çıkarıldı. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanlığı da çöplerden arındı-
rılanevi, ilaçlama yaparak, dezenfekte 
etti. Temizlik çalışmasıyla kötü koku ve 
çevre kirliliği şikâyeti giderilirken aynı 
zamanda çöp ev tekrar yaşanabilir hale 

getirildi.  Evin çöplerden temizlenme-
sinden memnun olan mahalle sakinleri, 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz’e ve belediye çalışanlarına teşekkür 
etti. Temizlik İşleri Müdürlüğü yetkili-
leri de, çevre sağlığını olumsuz etkile-
mesi ve vatandaşların şikâyetine neden 
olmasından dolayı konutlarda atık 
biriktirilmesine yasalar çerçevesinde 
müsaade etmeyeceklerini dile getirdi.  
n BÜLTEN/ KEPEZ BELEDİYESİ 

3 KAMYON 
ÇÖP ÇIKTI
Kepez Belediyesi, Kütükçü Mahallesi’nde çöp biriktirilen bir evi, temizlik çalışma-
sıyla sağlıklı hale getirdi. Üç kamyon dolusu çöp çıkarılan evde ilaçlama yapıldı.

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, ara tatili 
daha verimli geçirmek isteyen öğrencile-
ri Gençlik Kampı ve Eğitim Merkezi’nde 
ağırladı. “Ekran Işığından Ağaç Gölgesine” 
temasıyla düzenlenen kamplarda, öğrenciler 
telefon ve bilgisayar ekranından uzak şekilde, 
doğayla iç içe eğlenceli ve eğitici bir ortamda 
buluştu. 11-15 Kasım tarihlerinde düzenlenen 
kampa 10-14 yaş aralığında öğrenciler katıldı. 

STRES ATIP MORAL DEPOLADILAR
Okul döneminin stresini doğa içinde atan 
gençler, aynı zamanda eğitim öğretim sezonu-
nun devamı için de moral depoladı. Gençlik 
Kampı’nın şehirden uzak ve sakin ortamın-
da bulunan öğrenciler, çeşitli sanat ve spor 
etkinlikleri ve atölyelerle hem eğitici hem de 
eğlenceli vakit geçirdi. Kampa katılan gençler, 
Gençlik Kampı’nda güzel bir tatil geçirmek-
ten dolayı duydukları mutluluğu dile getirdi. 

EĞLENCELİ AKTİVİTELER
Antalya Büyükşehir Belediyesi Gençlik 

Kampı ve Eğitim Merkezi Birim Sorumlusu 
Atanur Çelik, tatil kamplarından birini daha 
gerçekleştirdiklerini söyledi. Serik Bilim Kö-
yü’nde de eş zamanlı olarak çocukları misafir 
ettiklerini belirten Çelik, “Çeşitli eğitsel oyun-
lar, grup aktiviteleri, çocukların sorumluluk 
alma becerilerini geliştirecek etkinlikler dü-
zenledik. “Ara tatilde etkinlik var” sloganıyla 
birlikte güzel bir hafta geçirdik. Çocuklarımı-
zın birçok kazanımla buradan ayrılmalarını 
amaçladık” dedi. n BÜLTEN/ABB

Ekran ışığından ağaç gölgesine
Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Gençlik Kampı ve Eğitim 
Merkezi, ara tatilde 10-14 
yaş aralığındaki öğrencileri 
ağırladı. “Ekran Işığından 
Ağaç Gölgesine”  temasıyla 
düzenlenen kamplarda, öğ-
renciler ekrandan uzak do-
ğayla iç içe bir tatil yaşadı.

Başvurular başlıyor
 

MURATPAŞA Beledi-
yesi’nin gençleri üniver-
siteye hazırlayan Mu-
ratpaşa Gençlik Eğitim 
Merkezi (MURGEM), 
Türkiye genelinde ücret-
siz olarak düzenlenecek 
Temel Yeterlilik Testi’ne 
(TYT) katılmak isteyen 
öğrenciler için başvurula-
rı başlattı. 

Öğrencilerin bilgi 
birikimlerini ölçen bu 
deneme sınavı, 21 Aralık 
saat 10.00’da yapılacak. 
Başvurular, hafta içi her 
gün 15.00-18.00 saatleri 
arasında MURGEM’e 
yapılabilecek.2015 yı-
lında Antalya Kızılsaray 
Mahallesi’nde, gençleri 
üniversiteye hazırla-
mak amacıyla kurulan 
MURGEM, bu yıl 498 
öğrenciyi Yükseköğre-
tim Kurumları Sınavı’na 
(YKS) hazırladı. 

MURGEM’in bu yılki 
başarısı göz doldurdu; 
öğrencilerden 432’si 
çeşitli üniversitelere yer-

leşti. İlk 5 binlik dilime 
2, ilk 20 binlik dilime 
ise 8 öğrenci yerleşerek 
önemli bir başarıya imza 
attı. Tercih edilen bölüm-
ler arasında diş hekimliği, 
tıp, psikoloji, gastronomi, 
okul öncesi öğretmenliği 
ve özel eğitim öğretmen-
liği gibi bölümler öne 
çıktı. 

Bu başarılar sayesinde 
MURGEM’in üniver-
siteye yerleştirme oranı 
yüzde 87’ye ulaştı.Yeni 
eğitim-öğretim yılında 
da çalışmalarına hız 
kesmeden devam eden 
MURGEM, 21 Aralık’ta 
Türkiye genelinde dü-
zenlenecek TYT deneme 
sınavı için başvuruları 
kabul ediyor. 

Sınava katılmak 
isteyen öğrenciler, hafta 
içi her gün 15.00-18.00 
saatleri arasında MUR-
GEM’e başvuruda bulu-
nabilirler. 
n BÜLTEN/ MURAT-
PAŞA BELEDİYESİ

ALANYA’DA yaşayan yerleşik yaban-
cıların yaptığı resim, fotoğraf, heykel, 
el işi ürünleri ve birçok sanat eserinin 
sergilendiği Alanya Uluslararası Sanat 
Sergisi, 9. kez kapılarını açtı.  Açılış 
töreninde davetlileri, keman virtüözü 
Katya Vovk karşıladı. Program dans 
gösterisi ve keman sanatçısı Yana’nın 
resitali ile devam etti. Alanya’da yer-
leşik olarak yaşayan sanatçıların per-
formansları davetliler tarafından uzun 
süre alkışlandı. 14-15-16 ve 17 Kasım 
tarihlerinde ziyaretçilerini ağırlayacak 
sergiye, bu yıl rekor katılım gerçekleş-
ti. 9 ülkeden 82 sanatçı, 300’den fazla 
tablonun yanı sıra, yüzlerce el sanatı 
ürünü ile sergide yer aldılar. Türkiye, 
Polonya, İran, Ukrayna, Rusya, Kaza-
kistan, Tataristan, Letonya ve Filistinli 
sanatçılar birbirinden güzel eserlerini 
Kültür Merkezi’nde sanatseverlerin 
beğenisine sundular. 
SANATIN DİLİ ORTAKTIR
  Serginin açılış konuşmasını yapan 
Belediye Yabancılar Meclisi Başkanı 
Abdullah Karaoğlu, sergiye katılarak 
eserleriyle katkı sağlayan herkese te-
şekkür ederek, “Dünya çok ufak ve bu 
dünyanın sanat dili ortaktır. Onun için 
20 senedir devam eden Alanya Beledi-
yesi bünyesindeki Yabancılar Meclisi 
olarak düzenlediğimiz sanat sergimiz 
bu sene daha da yoğun oldu. Yabancı-
lar Meclis olarak Alanya’da yaptığımız 
çok farklı etkinlikler var. Şimdiden, 
27 Kasım’da Yabancılar Meclisi’nin 
20. yıl kutlamasına herkes davetlidir. 
Ayrıca her sene düzenlediğimiz Noel 
Pazarı da 7 ve 8 Aralık’ta Belediye Bi-
nası arkasında gerçekleştirilecek” dedi. 
Sergi 4 gün boyunca ücretsiz olarak 
ziyaret edilebilecek.  n İHA 
 

Sanat sergisi

ALANYA Belediyesi tarafından 
düzenlenen ‘Sıfır Atık Mutfak-
ta Başlar’ yarışması başladı 
Yarışmaya katılmak isteyen 
vatandaşlar, Alanya Belediyesi 
internet sitesi (https://www.
alanya.bel.tr) üzerinden baş-
vuru formunu doldurabilecek. 
Katılımcılar evlerinden çıkan 
geri dönüşüm sınıfına giren 

atıklarını biriktirerek teslim 
zamanında gelen görevliye 
teslim edecekler. Atık teslim 
zamanlarında yarışmacıla-
rın, veri kayıtları için kimlik 
göstermeleri yeterli olacak. 
Atık teslim fişleri seri numaralı 
olarak 2 suret halinde düzenle-
necek. Fişler, hem atığı teslim 
eden yarışmacıda hem de atık 

toplayan görevli personelde 
kayıtlı halde tutulacak.  

Başvuruların başladığı 
yarışma, 30 Aralık günü sona 
erecek. 50 adet ev eşyasının 
ödül olarak dağıtılacağı yarış-
manın ödül töreni ise 15 Ocak 
2025 tarihinde Alanya Kültür 
Merkezi’nde yapılacak. Yarış-
manın birincisine kurutmalı 
çamaşır makinesi, ikincisine 
robot süpürge, üçüncüsüne 
ise bulaşık makinesi hediye 
edilecek. n İHA 

ÇEVRECİ YARIŞMA 
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Olay, 12 Kasım’da Muratpaşa ilçesi 
Güzeloba Mahallesi’nde meydana 
geldi. Lastik tamircisi Mehmet Can 
Sevinç’in dükkanına müşteri olarak 

gelen kişi, araç etiketlerini inceledi. Kapıda 
asılı, Mustafa Kemal Atatürk görselinin basılı 
olduğu etiketi gören müşteri, onu alıp iddiaya 
göre alaycı tavırla Sevinç’e gösterip, neden 
kapıda asılı olduğunu sordu. Ardından etiketi 
yere atan bu kişi, önce ağzındaki suyu döktü, 
ardından ayağıyla üzerine defalarca bastı. Bu 
sırada ne olduğunu anlamaya çalışan Sevinç, 
tezgahın üzerinden atlayarak müdahalede 
bulundu. İş yerinde başlayan arbede sokağa 
taşınca çevredekilerin müdahalesiyle Mehmet 
Can Sevinç, uzaklaştırıldı. İsmi öğrenileme-
yen kişi koşarak uzaklaştı.

OLAY ANINI ANLATTI
Olay anını anlatan Mehmet Can Sevinç, 
“Dükkana yabancı uyruklu müşterimiz geldi. 
Önce ürünleri inceledi, sonra etrafa baktım. 
Bizden su istedi. Daha sonra sattığımız eti-
ketlere bakarak, Atatürk etiketine müdahalede 
bulundu. Ne yaptığını sorduğumda etiketi 
yere attı, ağzındaki suyu yere döktü. Alaycı 

tavırlarla yaklaştı. Atatürk etiketini de ayağıy-
la ezdi. O an çok öfkelendim, dayanamadım 
ve masanın üzerinden atlayarak müdahale 
ettim. O an hiçbir şey düşünmedim ve mü-
dahalede bulundum. Sonra kaçmaya başladı, 
yeniden yakaladım. Ardından bizi çevredeki-
ler ayırdı” dedi.

HAPSE GÖNDERİLDİ  
Atatürk görseli üzerine basan kişinin yabancı 
uyruklu A.A. olduğunu belirleyen emniyet 
güçleri, şüpheliyi aynı gün yakalayıp gözal-
tına aldı. İşlemlerinin ardından adliyeye sevk 
edilen A.A., tutuklandı. n DHA

YABANCI UYRUKLU 
MECZUP YAKALANDI
ANTALYA’da lastik tamircisi Mehmet Can Sevinç’in (20) dükkanına müşteri gibi gelip, 
kapıda asılı, üzerinde Mustafa Kemal Atatürk görselinin bulunduğu etiketi yere attıktan 
sonra su dökerek ayağıyla defalarca basan yabancı uyruklu A.A., yakalanıp tutuklandı.

MANAVGAT ilçesinde kurduğu inter-
net sitesi ve sosyal medya üzerinden 
kendisini doktor olarak tanıtarak evinde 
ve VIP aracında seyyar olarak  botoks, 
yağ aldırma, yüz gençleştirme ve diş 
beyazlatma işlemleri yaptığı gerekçe-
siyle gözaltına alınan şüpheli R.G.’nin 
adliyedeki işlemlerin ardından adli 
kontrol şartıyla serbest bırakılmasına, 
2 yıl önce R.G.’ye yaptırdığı işlemler 
nedeniyle mağdur olan Hicran Çukur 
tepki gösterdi. İki yıl önce R.G.’ye 

işlem yaptıran ve yüzünde kalıcı izler 
kaldığını belirten Hicran Çukur, tek 
mağdurun kendisinin olmadığının, yurt 
dışından insanların da tehdit nedeniyle 
sessiz kaldığını ileri sürdü. 

KALICI İZLER VAR 
  Seyyar olarak VIP araçta işlem yapan 
R.G.’nin kendisini dermatolog olarak 
tanıttığını ve doktor olduğunu söyledi-
ğini vurgulayan Hicran Çukur, “Ankara 
Üniversitesi’nde okuduğunu söyledi. 
Ama benim tek hatan onun diplomala-

rına bakmamak oldu. 
İşlemleri yaptı ve 
cildim berbat oldu. Ve 
ben özel bir hastanede 
tedavi görerek tekrar 
cildimi yenilemeye 
çalıştım. Ama yine de 
kalıcı izler var. Alın 
bölgemde ve elmacık 
kemiklerimde izler 
kaldı” dedi. 

 BAŞKALARININ DA 
CANI YANMASIN
  R.G.’nin genelde 
Almanlara işlem yap-
tığını söyleyen Çukur, 

“Türklere yapmıyorum, Türkler sorunlu 
oluyor’ demişti. Ama ben şunu anladım, 
benim cildim mahvolduktan sonra Al-
manlara yapıyor çünkü onlar yurt dışına 
gidiyor. Bir daha geri dönmüyor, nasıl 
şikayetçi olacağını bilmiyor. Birkaç 
Alman bize yazdı, bize yardımcı olun, 
bize de böyle şeyler yaptı. Ama bizi 
tehdit ettiği için biz suç duyurusunda 
bulunamıyoruz. Bizim Türkçemiz yok, 
bize yardımcı olur musunuz dediler. 
Bana yaptığı işlem nedeniyle ben kendi-
sinde şikayetçi oldum. Ve eminim ki 
adalet yerini bulacak. Türk veya Alman 
fark etmez, başkalarının da canı yanma-
sın” ifadelerini kullandı. 

EŞİMİN PSİKOLOJİSİ BOZULDU
  R.G.’nin yaptığı işlemler nedeniy-
le çok sayıda mağdur olduğunu ve 
birçoğunu tehdit ettiğini öğrendiklerini 
iddia eden Serkan Çukur ise, “VIP lüks 
bir araç yapmış kendisine milleti öyle 
bir kandırıyor ki, tabii bizi de kandırdı, 
bizde mağdur olduk. Hatta çok kötü 
yorumlar aldık. Kendisini dermatolog, 
doktor olarak tanıttı. Bizde güvendik, 
yaptırdık. Ama yaptırdıktan sonra 
eşimde lekeler kaldı. Hamının psikolo-
jisi falan çok bozuldu. Bayağı bir süreç 
gerekti kendisine gelmesi için. Hala 
zaman zaman aynanın karşısında psiko-
lojisi bozuluyor” dedi.  n İHA 

DİPLOMAYA BAKMALIYDIK
VIP araçta seyyar olarak  botoks, yağ aldırma, yüz genç-
leştirme ve diş beyazlatma işlemleri yaptığı gerekçesiyle 
gözaltına alınan şahsın adli kontrol şartıyla serbest bı-
rakılmasına, mağdur ettiği Hicran Çukur tepki gösterdi. 
Çukur, “Tek hatam diplomalarına bakmamak oldu” dedi. 

Demre ilçesinde vatandaşlara kredi 
çıkarma vaadi ile komisyon aldıkları 
tespit edilen Demre Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı ve 
yöneticisi, çıkarıldıkları mahkemece tu-
tuklandı.   Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
Demre Cumhuriyet Başsavcılığı koor-
dinesinde, “irtikap ve nitelikli dolandı-

rıcılık” suçuna yönelik yapılan projeli 
çalışmalarda Demre Esnaf ve Sanatkar-
lar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı 
H.K. ve yöneticisi B.E.’nin vatandaşlara 
kredi çıkarma vaadi ile komisyon aldık-
larını tespit etti. Yakalanan H.K. ile B.E. 
isimli şahıslar çıkarıldıkları adli makam-
larca tutuklandı.  n İHA 

DEMRE ESNAF 
KREDİ’DE 
DOLANDIRILICIK 

BURDUR’un Gölhisar ilçesinde bahçe-
sinde temizlediği kuru otları yakarken 
alevlerin evine sıçradığı İbrahim T. (75) 
yangını söndürmek isterken yaralandı. 
Olay, dün saat 17.00 sıralarında meydana 
geldi. Yeşildere Köyü’nde İbrahim T. (75) 
bahçesinde temizlediği kuru otları yaktı. 
Eve sıçrayan alevler yangına neden oldu. 
Alevleri söndürmeye çalışan İbrahim 
T.’nin elleri ve yüzünde yanık oluştu. Olay 
yerine gelen sağlık ekipleri İbrahim T.’yi 
Gölhisar Devlet Hastanesi’ne götürdü. 
Gölhisar Belediyesi’ne ait itfaiye ile ve 
Orman İşletme Müdürlüğü ekipleri yangını 
söndürdü. n DHA

Ot yakarken 
evi kül oldu 

Burdur Modifiye Sevenler Kulübü Başkanı 
Şahin Kondu, 23 Eylül tarihinde yıkan-
ması için bıraktığı yaklaşık 2 milyon lira 
değerindeki spor arabasının, oto yıkama 
çalışanı tarafından izinsiz alınarak, hız 
denemesi ve drift yapılması sonucu 150 
bin liralık hasara uğratıldığını iddia etti. 
Yıkamaya bıraktığı spor arabasını teslim 
aldığında aracından farklı sesler geldiğini 
anlatan Şahin Kondu, “Arabamı yıkamaya 
bıraktım. Almak için gittiğimde işyerini 
kapalı gördüm. Ertesi gün sabah arabamı 
almaya gittim. Çalıştırdığımda değişik ses-
ler geldiğini, arabanın gitmediğini farket-
tim. Belediyeden görevlilerle kameralara 
baktığımızda, 00.30 civarında bir görevli-
nin arabayı aldığını gördük. Gece 04.00’e 
kadar arabayla gezmişler, dirft atmışlar ve 
arabaya zarar vermişler” dedi.

150 BİN LİRA MASRAFI VAR 
İşletme sahibinin kendisine ‘Sorumluluk 
bizde, sizin suçunuz yok, zararı karşılaya-
cağız’ dediğini anlatan Kondu, “Aracımıza 
130-150 bin lira civarında masraf gitti. 
Bunu cebimden ödedim. Faturalandırdım. 
İşletme sahibi beni beklettikten sonra bu 
parayı ödemeyeceğini belirterek ‘Mah-
keme yoluna başvur’ dedi. Biz de adli 
makamlara başvurduk. Bu ayın 26’sında 
mahkememiz var. Bizim başımız yandı. 
Başkasının yanmasın. Araçlarına kime 
emanet ettiklerine dikkat etsinler” diye 
konuştu. n DHA

YIKAMACIDA 
ŞOKU YAŞADI
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Konyaaltı Belediyesi’nde 
yaşanan maddi sıkıntı nede-
niyle daha önce kiralık evde 
oturanlar öncelikli olmak 

üzere ayda 10 bin lira veriliyordu. 
Belediyenin kasasındaki tüm paranın 
eşit olarak dağıtılması ile belediyede 
çalışan memur ve işçiler biraz olsun 
nefes almış oldu. Belediyenin maddi 
sıkıntıları nedeniyle göreve başladıkları 
gürden bu yana maaş almayan Konya-
altı Belediye Başkanı Cem Kotan ve 
belediye başkan yardımcılarının bu ay 
da maaş almadıkları öğrenildi. 

EYLEME DESTEK VERDİ 
Konyaaltı Belediyesi’nde TÜM BEL-
SEN üyeleri İller Bankası kesintisi 
sebebiyle yarım maaş alınmasına tepki 
gösterdi. Belediye binası girişinde “Ya-
rım maaş, yarım simit” eylemi yapan 
emekçilere Başkan Kotan da destek 
verdi. “Her zaman emekçimizin yanın-
dayız biz mücadele içerisinden gelen 
insanlarız hiçbir zaman geçmiş müca-
delemizi unutmadık bakın hala daha 
şu anda sizler için Belediye Başkanı 
olarak mücadele veriyorum, bu süreci 
dayanışmayla atlatacağız” dedi. 

HÜKÜMETE ÇAĞRI YAPTILAR 
TÜM BEL-SEN Antalya Şube Başkanı 
İlhan Karakurt; “Biliyoruz arkadaşla-
rımız bugün maaşlarını yarım görünce 
hesapları altüst oldu. Bunun sebebinin 
siz olmadığını, ama bunun sebebinin 
belediye memurlarının olmadığını da 
biliyoruz. Bunun temel sebebi başkala-
rıyken sıkıntının Konyaaltı Belediyesi 
emekçilerine çıkarılmasını da içimize 
sindiremiyoruz ve buradan hükümete 
de sesleniyoruz; Konyaaltı Belediye-
si’nin hakkını tam gönder çocukları-
mızın rızkıyla oynama. Geçmişte bu 

belediyeyi bu hale getirenlerden hesap 
sorulsun. Yeter artık canımıza tak etti 
diyoruz. Geçinemiyorsak bunun sebebi 
hükümettir ve belediyeyi bu hale geti-
renlerdir. Ondan dolayı da bir an önce 
başkanım tam maaş tam simit istiyoruz” 
dedi. 

SİZLER İÇİN MÜCADELE EDİYORUM 
Başkan Kotan “Bu tepkiniz en de-
mokratik hareketinizdir biz elimizden 
geldiği kadar bu sorunu çözmeye çalı-
şacağız. Bundan emin olun. Her zaman 
yanınızda olduğumuzu bilin. Her zaman 
emekçimizin yanındayız biz mücadele 
içerisinden gelen insanlarız. Hiçbir 
zaman geçmiş mücadelemizi unutma-

dık. Bakın hala daha şu anda sizler 
için Belediye Başkanı olarak mücadele 
veriyorum. Bu sorunları çözeceğiz 
ama hep birlikte çözeceğiz dayanışarak 
çözeceğiz. Sendikalarımızla, memuru-
muzla işçimizle birlikte, her zaman için 
bir arada olacağız ve yanınızda olaca-
ğız” dedi. 

İPUN UCUNU KAÇIRMAYIZ 
Geçen yılla karşılaştırıldığında İller 
Bankası kesintisi bakımından 10 kat 
fazla bir yükün içinde olunduğunu 
belirten Başkan Kotan, şunları söyle-
di: “2023’teki %5’lik kesinti oranın 
2024’te %40’a çıkartılmasıyla beraber 
ortaya çıkan maliyeti de paylaştı. Buna 

göre 2023’te, bir yıl içerisinde yatan 
bütçeden toplamda 15 milyon kesi-
lirken, 2024 yılında ise şu ana kadar 
133 milyon kesinti oldu. Maaşları geç 
de olsa geçen aya kadar ödüyorduk. 
Yaşanan süreç içerisinde %5’lik kesin-
tinin %40’a çıkacağı öngörülemez bir 
durumdu, şu anda Belediyelerin ana 
kaynaklarına taarruz var.  Müdürlerimiz 
ve belediye başkan yardımcılarımızla 
birlikte kaynak yaratmaya çalışıyoruz. 
Bu kaynağı öyle veya böyle yarataca-
ğız. Bunun için de gece gündüz deme-
den çalışmaya devam ediyoruz. İpin 
ucunu bırakmadım, bırakmayacağım da. 
Biz bir şekilde buna çözüm üreteceğiz” 
n ERTUĞRUL GÜN

İşçi alacaklarını ödememekle eleştirilen Cem Kotan’dan yeni hamle

BELEDİYE KASASINDAKİ 
PARALARI PAYLAŞTIRDI
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan’ın talimatı ile belediye kasasındaki para perso-
nele bölüştürüldü. Kasadan çalışan başına 22 bin 500 lira para düştü. Kotan, işçilerin 
belediye binası önünde yaptıkları “Yarım maaş, yarım simit” eylemine de destek verdi.

CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, Türkiye Büyük Millet Mec-
lisi’nde yaptığı açıklamada, şehit 
ailelerine sağlanan haklar arasındaki 
eşitsizliğe dikkat çekti. Kaya, Jan-
darma Genel Komutanlığı ve Kara 
Kuvvetleri Komutanlığı arasında 
şehit ailelerine tanınan haklar konu-
sunda ciddi bir adaletsizlik bulundu-
ğunu belirtti.

ADALETSİZLİĞE SON VERİN 
Kaya, Jandarma Genel Komutan-
lığı’nda görev yaparken şehit olan 
personelin kardeşlerine, istedikleri 
yere iki kez atanma hakkı tanın-

dığını ve bu hak için herhangi bir 
süre sınırı bulunmadığını ifade etti. 
Ancak, aynı durum Kara Kuvvetleri 
Komutanlığı personeli için geçerli 
olduğunda, şehidin kardeşine yalnız-
ca bir kez atanma hakkı tanındığını 
ve bu hakkın garnizon süresiyle sı-
nırlandırıldığını vurguladı.Milletve-
kili Kaya, bu durumun şehit aileleri 
arasında ayrımcılık yarattığını belir-
terek, “Çocuğunu, kardeşini, abisini 
vatan uğruna kaybeden bu insanlara 
böyle bir adaletsizlik yapılır mı? Bu 
insanlar, bizlere şehitlerimizin ema-
netidir, başımızın tacıdır” dedi.

YASAL DÜZENLEME YAPILMALI 
Aykut Kaya, Jandarma Genel 
Komutanlığı’nda şehit kardeşlerine 
tanınan hakların, Kara Kuvvetleri 
Komutanlığı’nda görev yapan şehit-
lerin aileleri için de geçerli olması 
gerektiğini söyleyerek yetkililere 
çağrıda bulundu. “Bu haklar eşit 
şekilde düzenlenmeli ve şehit aileleri 
arasında ayrımcılık son bulmalıdır” 
ifadelerini kullandı. Şehit ailelerinin 
acılarına ortak olunması gerektiğini 
vurgulayan Kaya, konunun bir an 
önce Meclis gündemine alınarak 
çözülmesini talep etti. 
n ERTUĞRUL GÜN

Aykut Kaya’dan şehit ailelerine çifte standart tepkisi!

AYRIMCILIK YAPILIYOR 
CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya, Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde yaptığı açıkla-
mada, şehit ailelerine sağlanan haklar arasındaki eşitsizliğe dikkat çekti. Kaya, “Ço-
cuğunu, kardeşini, abisini vatan uğruna kaybeden bu insanlara böyle bir adaletsizlik 
yapılır mı? Bu insanlar, bizlere şehitlerimizin emanetidir, başımızın tacıdır” dedi.

ANTALYA’DA bu yıl 5’incisi 
düzenlenen Uluslararası Gastrono-
mi ve Mutfak Yıldızları Buluşması 
(GastroAntalya), 40 ülkeden gastro-
nomi profesyonellerinin katılımıyla 
başladı.Büyükşehir Belediyesi ve 
Akdeniz Şefler Kulübü tarafın-
dan Cam Piramit Fuar ve Kong-
re Merkezi’nde organize edilen 
GastroAntalya’da, şef, jüri üyeleri 
ve yarışmacılar bir araya geldi.Gast-
roAntalya’nın açılış törenine Vali 

Hulusi Şahin, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, Konya-
altı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
Akdeniz Şefler Kulübü ve Gastro-
Antalya Yönetim Kurulu Başkanı 
Bilal Yüreğir’in yan sıra 40 ülke 
ile Türkiye’nin çeşitli kentlerinden 
gastronomi temsilcileri, sektörün-
de ürün ve hizmet üreten firmalar, 
gastronomi ve mutfak sanatları 
akademisyenleri, profesyonel şefler 
ve gurmeler katıldı.

BÜYÜK FIRSATLAR SUNUYOR 
Vali Şahin, yaptığı konuşmada, 
Antalya’nın turizmle ayrılmaz bir 
ikili olan gastronominin de başkenti 
olması gerektiğini belirterek, bu 
alanda yapılan etkinliklerin önemli 
olduğunu kaydetti.

Kentin tarım da öne çıktığını 
aktaran Şahin, “Çok köklü kültürü-

müzün parçası olan çok değerli bir 
mutfağımız da var. GastroAntal-
ya’ya gelen şeflere bunu tanıtma im-
kanı buluyoruz.” ifadesini kullandı.
Türkiye’de şeflik mesleğine yoğun 
ilgi olduğuna dikkat çeken Şahin, 
dört gün sürecek etkinlikte genç 

şeflere büyük fırsatlar sunulacağını 
söyledi.Vali Şahin, beraberindeki 
heyetle mutfak stantlarını inceledi.

GastroAntalya farklı mutfak lez-
zetleri ve etkinliklerle 17 Kasım’a 
kadar ziyaretçilere açık olacak. 

n AA

GastroAntalya’da ünlü şefler buluştu

SERIK ilçesinde yaşayan Şehit Jandarma 
Er Barış Akkabak’ın anneannesi Havva 
Akkabak’ın ikamet ettiği evin tamir, bakım 
ve temizliği yapıldı. Serik Kaymakamı Ce-
mal Şahin’in talimatlarıyla sabah erken sa-
atte eve giden görevliler şehidin anneanne-
si Havva Akkabak ile bir süre sohbet etti. 
Daha sonra görevliler Havva Akkabak’ın 
evini baştan aşağı elden geçirip, tamir, 
bakım ve temizlik işlemlerini gerçekleştir-
di. Havva Akkabak evinde yapılan işlemler 
için Kaymakam Dr. Cemal Şahin ve emeği 
geçenlere teşekkür etti. n AA

SERİK’TE ŞEHİT 
AİLESİNE VEFA 

ANTALYA’nın Serik ilçesinde otel 
inşaatının dördüncü katından düşen 
işçi Musa Laçin (28) yaşamını 
yitirdi. Olay, Belek turizm merke-
zindeki otel inşaatında meydana 
geldi. İnşaat ustası Musa Laçin, 
4’üncü kattan düştü. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık ekipleri sevk 
edildi. İncelemede Laçin’in öldüğü 
belirlendi. Cenaze Antalya Adli Tıp 
Kurumu’ndaki otopsinin ardından 

Laçin’in 
yakınlarına 
teslim edildi. 
Evli ve 3 
çocuk babası 
Laçin’in 
Batman’da 
toprağa 
verileceği 
öğrenildi. 
n DHA 

İnşaattan düşen 
işçi kurtarılamadı

SERIK ilçesinde pazarda zeytinin kilosu 55-60, 
zeytinyağı 300 liradan satılıyor. Serik’te yaklaşık 27 
bin dönüm bahçede zeytin hasadı başladı. 10 bin 
dönümünde sofralık, 17 bin dönümde zeytinyağı 
için üretim yapılan ilçede bu yıl 30-35 bin ton üre-
tim ile yaklaşık 6-7 bin ton zeytinyağı hedefleniyor. 
Hasat döneminde zeytinlerin bir kısmı fabrikalara 
götürülerek zeytinyağı üretiminde kullanılıyor. Ha-
sada başlayan çiftçiler, semt pazarlarında kilosu 55 
ila 65 liradan zeytin satarken, fabrikaya götürülen 
zeytinlerden zeytinyağı ise litresi 300 liradan alıcı 
buluyor. n DHA

Zeytinyağının
kilosu 300 lira

Antalya Serik Devlet Hastanesi Kantin 
İhalesi 20.11.2024 Çarşamba günü saat 
15.30’da yapılması için ilana çıkmıştır. 
Şartnamenin ihale bedeli, geçici teminat 
bedeli ve geçici teminatın yatırılacağı 
iban bilgisinde değişiklik yapılmıştır.  
İHALE BİLGİLERİ
1 (Bir) Yıllık Tahmini kira bedeli:  
  1.670.585,40 -TL 
Geçici teminat Tutarı:
  501.175,62 - TL  (1 Yıllık  
  tahmini kira bedelinin  %30)
Geçici Teminatın yatırılabileceği yer:
Teminat Mektubuna ilişkin açıklama: 
  HALK BANKASI   
  ANTALYA ŞUBESİ 
  TR 07 0001 2009 5700  
  0044 1000 24 nolu   
  Antalya İl Sağlık   
  Müdürlüğü Döner   
  Sermaye İşletmesi   
  hesaba (dekonta ihale   
  adı ve vergi numarası   
  belirtilecek) nakit, havale  
  ya da EFT ile    
  yatırılabilir.    
  Geçici teminatın   
  banka teminat mektubu  
  olarak sunulması   
  halinde, 2886 sayılı 
  Devlet İhale Kanununa  
  göre alınmış ve süresiz  
  olması gerekmektedir.
  İLANEN DUYURULUR.

T.C.
 ANTALYA 

VALİLİĞİ İL SAĞLIK 
MÜDÜRLÜĞÜ
İHALE İLANI

     Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de  
  BASIN NO: ILN02123859
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Türkiye’nin turizm gelir-
lerinde önemli bir paya 
sahip olan “her şey 
dahil” sistemi, turizm 

paydaşları arasında tartışılmaya 
devam ediyor. Antalya’ya önceki 
gün itibariyle 16 milyon 300 bin 
turist gelse de kent merkezinde 
bulunan esnaf “Her şey dahil” 
sisteminin getirdiği kolaylık ile 
turistin dışarı çıkmamasından 
şikâyet etti.  Antalya’da dü-
zenlenecek olan Resort Turizm 
Kongresi öncesi gazetecilerle 
bir araya gelen AKTOB Başkanı 
Kaan Kavaloğlu, “her şey dahil” 
sisteminin kaldırılıp kaldırılma-
yacağına yönelik soruya cevap 
verdi. 

BİR ANDA DEĞİŞTİRİLEMEZ 
Antalya’da 2,5 milyon kişinin 
yaşadığı kente 17 milyon turist 

getirdiklerini ifade eden AK-
TOB Başkanı Kaan Kavaloğlu, 
“Bu konuyu tartışmaya açarken 
çok dikkat etmek gerekir. Bu 
gelen insanların yaklaşık yüzde 
70’i ailelerden oluşuyor. Aileler 
de “her şey dahil” turizmi tercih 
ediyorlar. Dünyanın her tarafı 
bizim bu sistemi nasıl uyguladı-
ğımızı örnek alırken, biz her şey 
dahili çok fazla tartışmamalıyız. 
İçeriğini tartışabiliriz. Reka-
betten dolayı doldurduğumuzu 
bende düşünüyorum. Çok fazla 
şey veriyoruz. Bunu düzeltmek 
için de birkaç iyi yıla ihtiya-
cımız var. İyi yıl olmadan en 
iyi yaptığın şeyden vazgeçtin 
mi hizmetinden taviz vermiş 
gözükürsün. Bu da turizmde çok 
iyi algı yaratmaz. Çok iyi geçen 
zamana ihtiyacımız var” dedi.

GECE MÜZE ZİYARETİNE ÖVGÜ
Turistlerin gece dışarı çıkması 
için birçok yeni kararlar alındı-
ğını belirten AKTOB Başkanı 
Kaan Kavaloğlu, “Bunlardan en 
öne çıkanı gece müzeciliğidir. 
Biz de bunu çok önemsiyoruz. 
Antalya’nın iklim şartları öğlen 
ziyaretlere uygun değil. Havalar 
çok sıcak oluyor. Bakanlığımız 
bunun için ciddi bir çaba gös-
teriyor” dedi.Noel bayramında 
Antalya’daki otellerin sadece 
yüzde 10’nun açık kaldığını 
hatırlatan Kavaloğlu, “Sezon 

bitiyor. Ara tatil sezonun uzama-
sında çok katkısı oldu. Kasımın 
ilk iki haftası çok iyi geçti. 
Bizim kışın en verimli geçirdi-
ğimiz dönem Noel ve yılbaşıdır” 
sözlerine yer verdi. 

HÜKÜMETE KUR ELEŞTİRİSİ
Mevcut döviz kurunun kendi-
leri için büyük bir dezavantaj 
olduğunu ifade eden AKTOB 

Başkanı Kaan Kavaloğlu, 
“EURO kurunun şu anda 40’lı 
rakamları görmesi gerekiyordu. 
Biz bu ülkede iş yaparak bu 
ülkede ekmeğimizi kazanıyoruz. 
Hükümetimizin aldığı her kara-
rın arkasındayız; ama sesimizi 
de duyurmamız gerekiyor. Şuan-
daki EURO kuru bizim canımızı 
acıtıyor” ifadelerine yer verdi. 

HER ŞEY DAHİL 
DEVAM EDECEK
AKTOB Başkanı Kaan Kavaloğlu, turizmde her şey dâhil sisteminde 
revizyon yapmak için sektörün biraz daha zamana ihtiyacı olduğunu 
vurguladı. Kavaloğlu, “En iyi yaptığın şeyden vazgeçtin mi hizmetin-
den taviz vermiş gözükürsün. Bu da çok iyi algı yaratmaz.” dedi

Turizm kenti Antalya, her yıl 
milyonlarca tatilciye ev sahipliği 
yapıyor. Türkiye’nin birçok yerin-
de kış mevsimi ve soğuk hava 
etkili olurken, kentte yazdan 
kalma günler yaşanıyor. Sıcak 
havayı fırsat bilen yerli tatilciler, 
okulların ara tatile girmesiyle 
birlikte 5 yıldızlı otellere geldi. 
Otellerde kurulan özel alanlarda 
öğrenciler ara tatil dönemini 
ders çalışıp, tatil yaparak 
geçiriyor. Bazı öğrencilerin ise 
otellerin lobisinde ders çalışıp 
kitap okuyor.

SICAK HAVA YARADI 
Akdeniz Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Birliği (AKTOB) 
Başkanı Kaan Kaşif Kava-
loğlu, sezonun uzaması için 
otelciler olarak ciddi çalışmalar 
yaptıklarını söyledi. İklim şartları 
nedeniyle yaz mevsiminin uza-
masının otel işletmecilerinin 
yüzünü güldürdüğünü belirten 
Başkan Kavaloğlu, “Şu an hala 
Antalya’da denize girilebiliyor. 
Otellerimize gelen çocuklarımız 
hem tatil hem ders çalışma im-
kanı buldu. Otellerimiz de sınıf 

düzeni aldı. Çok güzel eğlence 
imkanları buldular” dedi.

17 MİLYONU BULACAĞIZ 
Kavaloğlu, kış tatili için kayak 
ve diğer destinasyonlarda 
hareketliliğin henüz başla-
madığını, bu nedenle otellere 
ilginin daha yoğun olduğunu 
da belirterek, “Otel dolulukları 
yüzde 70’i gördü. Kış mevsimi 
için bu rakamlar bizim için çok 
önemli. Ara tatilin sonrasında 
da kongre sezonu başlayacak. 
Antalya’ya gelen tatilci sayısı 16 
milyon 300 bini geçti. Transit 
yolcuları da ekleyince 17 mil-
yonu yıl sonuna kadar geçmiş 
olacağız” diye konuştu.

SINAVA HAZIRLANIYOR 
Kemer ilçesindeki 5 yıldızlı bir 
otelde ailesiyle tatil yapan ve 
LGS’ye hazırlanan Nejit Demir 
(13), hedefinin iyi bir liseyi 
kazanmak olduğunu söyledi. 
Sınav maratonuna başladığı 
için tatilde dahi ders çalıştığını 
belirten Demir, “8’inci sınıf 
öğrencisi olduğum için bize çok 
tatil yok. Hedefler büyük ve ça-
lışmak zorundayız. Kendime za-
man ayırmaya da çalıştım. Ders 
çalışmaya da odaklandım. Gün-
de en az 2 saat ders çalıştım” 
dedi.Neslişah Demirci, sınav 
maratonunun ardından ara tatil 
döneminde ders çalışırken bir 
yandan da tatil yaptığını söyledi. 
Çoğunlukla İngilizce çalışmaya 
ağırlık verdiğini belirten Demir-
ci, “Hedefim tüm derslerimden 
100 puan almak” ifadelerini 
kullandı.Kemer, Manavgat, 
Belek bölgesindeki otellerde 
yaşanan yoğunlukların yanı sıra 
kent merkezindeki oteller ve 
pansiyonlarda da yoğunluğun 
yaşandığı öğrenildi. n DHA

TURIZME ARA 
TATIL DOPINGI
YAZDAN kalma 
günlerin sürdüğü 
ve bu yıl 17 milyon 
tatilcinin gelmesi 
beklenen Antalya’da-
ki otellerde ara tatil 
yoğunluğu yaşanıyor. 
Öğrencilerin hem 
ders çalışıp hem tatil 
yaptıkları otellerde 
doluluk oranları yüz-
de 70’i geçti.

Turizmin başkenti Antalya’da 
sezon yavaş yavaş sona eriyor. 
On binlerce turizm çalışanının 
yer aldığı Antalya’da Kasım 
ayı ile birlikte çok sayıda otel 
sezonu kapattı. Sezonu kapatan 
otellerde çalışan on binlerce ça-
lışan için ise uzun işsizlik süreci 
başladı.TİP MYK Üyesi Yunus 
Başaran, alın terini ortaya koyan 
yüz binlerce turizm emekçisi-
nin açlık ve sefalete itildiğini 
anlattı.

REKORLARI KİMLER İÇİN 
KIRDIK?
Turizmin başkenti Antalya’da 
2024 yaz sezonunda yine önemli 
rekorlar kırıldı. On binlerce 
turizm çalışanının görev aldığı 
yaz sezonu sona erdi. Otel 
işletmeleri yaz döneminde 
çalışan on binlerce çalışanıyla 
kış döneminde yollarını ayır-
dı. Türkiye İşçi Partisi (TİP) 
MYK Üyesi ve Antalya 28. 
Dönem Milletvekili Adayı 
Yunus Başaran, turizm sezo-
nunun sona ermesiyle birlikte 
çarpıcı açıklamalarda bulundu. 
Kasım ayı itibariyle otel sezonu 
bitti diyerek on binlerce turizm 
emekçisinin işten çıkarıldığına 
dikkat çeken Başaran;“Bugün 

15 Kasım çoğu otel sezon bitti 
diyerek turizm çalışanlarının 
iş akitlerini askıya alıyor. Yani 
çalışanlar maaş alamayacak, 

sigorta primleri yatırılmayacak, 
işsizlik maaşı alamayacaklar” 
şeklinde konuştu. 

ON BİNLERCE TURİZM 
EMEKÇİSİ PERİŞAN OLACAK
“Turist rekoru kırdık, döviz 
rekoru kırdık diye böbürlenenler 
ceplerini doldururken yüz bin-
lerce turizm emekçisi kışın nasıl 
yaşamını sürdüreceğini düşünü-
yor” şeklinde konuşan Türkiye 
İşçi Partisi (TİP) MYK Üyesi ve 
Antalya 28. Dönem Milletvekili 
Adayı Yunus Başaran açıklama-
larını şu şekilde sürdürdü:“An-
talya başta olmak üzere turizm 

bölgelerinde insanları sefalete 
mahkum eden askı sistemine 
son verilmeli. 
6 ayda 12 aylık hatta daha fazla 
çalışan turizm emekçilerinin gü-
venceli çalışma şartları sağlan-
malıdır. Bakan ve milletvekille-
rinin otel zinciri sahibi olduğu 
bir ülkede patronları üzecek 
kararlar alınmasını beklemek 
hayalcilik olur, her sınıf kendi 
çıkarını düşünür. Bir araya gel-
mekten başka bir çaremiz yok. 
Yaşamı var eden ve bir avuç 
asalağı zengin eden bizim alın 
terimiz.” 
n BÜLENT ÖNER

TURIZM PERSONELI YINE IŞSIZ KALIYOR 

AKDENİZ Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Birliği’nin (AKTOB) 
Uluslararası Resort Turizm 
Kongresi, bu yıl ‘Kolektif Zanaat, 
Yeni Turizm Çağı’ mottosuyla 
dünyadan ve Türkiye’den birçok 
önemli turizmcinin katılımıyla 
Antalya’da 14’üncü kez düzen-
leniyor. KTOB’un Lara turizm 
bölgesinde bu yıl 14’üncüsünü 
20- 21 Kasım tarihlerinde ‘Cum-
huriyetimizin Yeni Yüzyılında 
Turizm’ temasıyla düzenleyeceği 
Uluslararası Resort Turizm 
Kongresi’nde dünyanın en 
önemli tur operatörlerinden 
TUİ’nin CEO’su Sebastian 
Ebel’in ana konuşmacı olacak. 
Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy’un açılışına 
katılacağı Türkiye’nin en önemli 
uluslararası nitelikteki kongreyle 
ilgili olarak AKTOB Başkanı 

Kaan Kaşif Kavaloğlu ve yönetim 
kurulu tanıtım toplantısı gerçek-
leştirdi. 

KOLEKTİF ZANAAT MOTTOSU
Uluslararası kongreyi 14’üncü 
kez düzenlemenin mutluluğunu 
yaşadıklarını belirten Kavaloğlu, 
önceki yıllarda kullanılan ‘Gele-
ceğin Turizmi, Turizmin Gelece-
ği’ mottosunun bu yıl ‘Kolektif 
Zanaat, Yeni Turizm Çağı’ olarak 
belirlendiğini kaydetti. İnsana 
insanla hizmet etme zanaatını 
gerçekleştiren bir sektör oldukla-
rını dile getiren Kaan Kavaloğlu, 
“Yani kolektif zanaat. Çok önemli 
bir sektörüz. 2 milyon üzerinde 
çalışanımızla birlikte bu ülkenin 
temel direklerinden birini oluştu-
ruyoruz ve yaklaşık 100 sektöre 
can suyuyuz. Ülkemizin bacasız 
sanayisiyiz” dedi. n AA

ANTALYA’DA TURIZM
ZIRVESI YAPILACAK 

RUSYA- Ukrayna savaşının ar-
dından Antalya’nın Alanya ilçesi-
ne yerleşen klinik psikolog Victo-
ria Gritsenko (34), savaş mağduru 
Rus ve Ukraynalılara psikolojik 
destek sağlamak için danışmanlık 
merkezi açtı. Özellikle Rusya ve 
Ukrayna’daki savaşın etkilerin-
den kaçarak Alanya’ya yerleşen 
Rus ve Ukraynalılara psikolojik 
destek sağlayan Gritsenko, sava-
şın getirdiği travma ve zorlukları 
aşmak isteyen çocuklar, gençler 
ve yetişkinler için önemli bir des-
tek merkezi oluşturmayı amaçla-
dığını söyledi.

HER GÜN SEANS DÜZENLİYORUZ
Danışmanlık merkezinde birey-

sel, grup ve çift terapisi gibi farklı 
formatlarda destek sunulduğunu 
belirten Gritsenko, merkezin en 
önemli özelliklerinden birinin çok 
dilli hizmet sunması olduğunu 
söyledi. Gritsenko, danışmanlık 

merkezindeki ekibinde Türkçe ve 
İngilizce dillerinde 2 psikolojik 
danışman ve 1 psikolog olduğunu 
söyledi. Savaş nedeniyle Alan-
ya’ya yerleşen yabancılara daha 
ulaşılabilir bir destek sağlamayı 

amaçladıklarını vurgulayan Grit-
senko, “Şu anda henüz başlan-
gıç aşamasındayız. Bu nedenle 
grup, bireysel ve çift terapisi gibi 
ücretsiz ve bağış temelli terapiler 
sunarak hizmetlerimizi tanıtıyo-
ruz. Bu yaklaşım, birçok insanın 
bu hizmetlere ulaşmak istemesi 
nedeniyle büyük ilgi gördü. 
Grup seanslarımız genellikle 6 
kişiyle başlayıp, 10 kişiye kadar 
çıkabiliyor ve neredeyse her gün 
seans düzenliyoruz.
Ayrıca bireysel danışanlarımız da 
var. Şu anda ekibimde 4 terapist 
var ve her birimiz günde 2 ila 
4 danışanla görüşüyoruz” diye 
konuştu. n DHA 

Savaş mağdurlarına psikolojik destek
ANTALYA’NIN Serik ilçesinde 
belediye tarafından yapılan halk 
lokantası hizmete açıldı.  Orta 
Mahalle’deki lokantanın açılış 
törenine katılan Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek, borçlu bir belediye 
devralmalarına rağmen 5 yılda 
3 bin 311 kilometre yer altına 
su hattı döşediklerini, 2 bin 656 
kilometre de asfalt yaptıklarını 
belirtti.Böcek, Yörüklere, çift-
çilere, üreticilere, emeklilere, 
gençlere, kadınlara, çocuklara 
hizmet yapmaya devam edece-
ğini dile getirdi. Serik Belediye 
Başkanı Kadir Kumbul da halk 

lokantasının sosyal belediyecilik 
anlayışlarının bir parçası olduğunu 
ifade etti. Halk lokantasının 180 
kişi kapasiteli olduğu bilgisini 
veren Kumbul, lezzetli ve hesaplı 
yemekleri vatandaşla buluştura-
caklarını kaydetti n DHA 

SERIK’TE BELEDIYENIN 
HALK LOKANTASI AÇILDI
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Halka su tasarrufu çağrısı yapan 
Isparta Belediyesi’nin, 2023 
yılında sisteme giren yıllık 
su miktarının yarıya yakı-

nını israf ettiği ortaya çıktı. Sayıştay 
Başkanlığı’nın Isparta Belediyesi’nde 
yaptığı denetimde tespit edilen bulgular, 
geçtiğimiz hafta yayımlanan raporda yer 
aldı. Sayıştay denetçileri, 2023 yılında 
Isparta Belediyesi’nin sistemine toplam 
24.728.867 m3 suyun yüzde 52,85’lik 
kısmının faturalandırıldığını, yüzde 
47,15’lik kısmı olan 11.660.739 metre-
küplük kısmının ise gelir getirmeyen su 
olarak kaydedildiğini tespit etti. Belediye 
tarafından faturalandırılmayan suyun 
6.910.739 metreküpünün su kayıpların-
dan kaynaklandığı, 4.750.000 metre-
küpünün ise faturalandırılmamış izinli 
su tüketimi olduğu belirtildi. Isparta 
Belediyesi’nin su yönetimi konusundaki 
ihmal ve yetersizliğini gözler önüne se-
ren raporda ayrıca 2023 yılında kentteki 
123.684 aboneden 59.126.293,00 TL su 
bedeli tahakkuk ettirildiği, ancak aynı 
dönemde Belediye Su Kanalizasyon 
Müdürlüğünün sadece elektrik giderle-
rinin 73.591.412,80 TL olduğunun altı 
çizilerek, “2023 yılında tüm abonelere 
tahakkuk ettirilen su bedelinin su hizmeti 
için ödenen elektrik giderini bile karşı-
lamaktan uzak olduğu tespit edilmiştir” 
ifadelerine yer verildi.

BAŞKAN BAŞDEĞİRMEN: HER DAMLAYI 
KORUYALIM
Isparta Belediye Başkanı Şükrü Baş-

değirmen, geçtiğimiz hafta sosyal 
medyadan bir duyuru yayımlayarak 
kamuoyunun su tasarrufu yapmaya davet 
etti. Başdeğirmen’in 4 Kasım’da yaptığı 
su tasarrufu çağrısında şu ifadelere yer 
verildi: “Kıymetli hemşehrilerim, iklim 
değişikliği ve küresel ısınmanın etkisiy-
le her geçen yıl daha az yağmur ve kar 
alıyoruz. 
Bu durum Eğirdir Gölü ve Darıderesi 
Barajı gibi önemli su kaynaklarımızı kri-
tik seviyelere çekiyor. Bu zorlu süreçte 
yaşam alanlarımız ve geleceğimiz için 
her damlanın değerini bilmek zorunda-
yız. Gelecek nesillere temiz su bırakabil-
memiz için sizlerin desteği hayati önem 
taşıyor. Siz duyarlı hemşehrilerimizin 
su tasarrufuna özen göstermesi, suyu 
dikkatli kullanması, yaşam alanlarımızı 
ve kaynaklarımızı korumada daha hassas 
olması, hepimiz için çok değerli. Bir-
likte, sürdürülebilir bir gelecek için her 
damlayı koruyalım. Duyarlılığınız için 
teşekkür ediyorum.”

SAYIŞTAY: 2023’TE FATURALANDIRIL-
MAYAN SU MİKTARI YÜZDE 47
Isparta Belediye Başkanı AKP’li Şükrü 
Başdeğirmen’in kent halkına su tasarrufu 
yapma çağrısında bulunmasına karşın be-
lediyenin geçtiğimiz yıl dağıtım sistemi-
ne giren toplam suyun yaklaşık yarısını 
israf ettiği ortaya çıktı. 
Sayıştay Başkanlığı’nın Isparta Beledi-
yesi’nin 2023 yılı faaliyetleriyle ilgili 
yaptığı denetimin sonuçları geçtiğimiz 
hafta yayımlandı. Kasım 2024 tarihli 

Sayıştay denetim raporunda, Isparta Be-
lediyesi’nin su kayıplarını azaltmaya yö-
nelik bazı faaliyetleri yerine getirmediği 
için 2023 yılındaki faturalandırılmayan 
su miktarının yüzde 47 oranında olduğu 
bulgusuna yer verildi. 

Sayıştay’ın Isparta Belediyesi’nde 
yaptığı denetimlerde ayrıca su tarifeleri-
nin maliyetlere göre belirlenmediği için 
faturalardan elde edilen gelirin elektrik 
parasını bile karşılamadığı tespit edildi.

YÜZDE 47’Sİ FATURALANDIRILMAMIŞ, 
YÜZDE 27’Sİ KAYIP
Belediyenin, İçme Suyu Temin ve Da-
ğıtım Sistemlerindeki Su Kayıplarının 
Kontrolü Yönetmeliği gereğince her 
yıla ilişkin su kayıpları yıllık rapor-
ları ve envanter formlarını, Şubat ayı 
sonuna kadar Bakanlığa gönderdiğinin 
görüldüğü bilgisine yer verilen Sayıştay 
raporunda, “Belediye gönderdiği raporda 
2023 yılında sisteme giren su mikta-
rının 24.728.867 m3 (100%), fatura-
landırılmış su tüketiminin 13.068.128 
m3 (52,85%) ve gelir getirmeyen su 
miktarının ise 11.660.739 m3 (47,15%) 
olduğunu belirterek gelir getirmeyen su 
miktarı yani 11.660.739 m3 (47,15%) 
suyun, 6.910.739 m3’ünün su kayıpları 
(27,94%) olduğu, 4.750.000 m3’ünün 
ise faturalandırılmamış izinli su tüketimi 
(19,21%) olduğu bilgisini vermiştir.

Bu şekilde Belediye su kayıplarının 
%30 altında (27,95%) oranında olduğu-
nu raporda bildirmiştir. Ancak yukarıda 
belirtildiği üzere bedelsiz su kullanan 

ibadethaneler, halk çeşmeleri ve kamu 
kurumları tarafından kullanılan suların 
sayaçlarının bulunmadığından fatu-
ralandırılmamış izinli su tüketiminin 
4.750.000 m3 (19,21%) olması sadece 
tahmini bir bilgi mahiyetindedir” tespit-
lerine yer verildi.  

TEBLİĞ VE YÖNETMELİĞE UYULMALI 
Yönetmeliğin gereği yapılarak bedelsiz 
su kullananların aboneliklerinin yapıl-
ması ve su sayaçlarının takılıp ölçüm 
yapılması durumunda faturalandırıl-
mamış izinli su tüketimin belirlenmesi 
gerektiğinin altı çizilen Sayıştay rapo-
runda, bu şekilde su kayıplarına ilişkin 
doğru oranlara ulaşılması mümkün 
olacağı vurgulanarak, “Belirtilen mev-
zuat hükümleri ve yapılan açıklamalar 
çerçevesinde, içme-kullanma suyunun 
etkin kullanılması, israfının önlenmesi, 
su temin ve dağıtım sistemlerindeki su 
kayıplarının kontrol edilmesini sağlamak 
amacıyla Yönetmelik ve Tebliğ hüküm-
lerine uygun çalışmaların tamamlanması 
gerekmektedir” denildi.

MALİYETLER DİKKATE ALINMADAN 
BELİRLENMİŞ’
“Belediye Meclisinin su tarifelerini 
suyun maliyetlerini dikkate almadan 
maliyetinin oldukça altında belirlediği 
görülmüştür” denilen raporda, şu bulgu 
ve görüşlere yer veriliyor: “Yapılan ince-
lemede Belediye Meclisinin su gelirleri 
tarifesini belirlerken suyun üretim ve 
dağıtım maliyetlerini dikkate almadan 

fiyatları belirlediği ve 2019 yılından 
itibaren su fiyatlarının sabit kaldığı tespit 
edilmiştir. 

Belediye Meclisinin kabul ettiği tari-
felere bakıldığında diğer su abonelerinin 
su fiyatlarının da 2019 yılından bu yana 
sabit kaldığı veya çok az arttığı görül-
mektedir. 

Su bedelinin maliyetler dikkate alın-
madan ve suyun maliyeti karşılanmadan 
belirlenmesi suretiyle yapılan su hiz-
metleri Belediyenin bütçesini olumsuz 
olarak etkilemekte, sürdürülebilir bir 
hizmetin yerine getirilmesini engelle-
mektedir.

EĞİRDİR GÖLÜNDEN GELEN SUYUN 
YÜZDE 70’İ İSRAF EDİLMİŞ
Kentte musluk suyunun bulanık akması 
üzerine Isparta Belediyesi 21 Ekim 2024 
tarihinde bir açıklama yaparak, suların 
çamurlu akmasının nedeni olarak göldeki 
su debisinin düşmesi ve poyraz nede-
niyle bulanıklık oluşması gösterilmişti. 
Açıklamada, kentin yıllık su ihtiyacının 
24 milyon metreküp olduğu, bunun 16 
milyon metreküpünün Eğirdir Gölünden 
karşılandığı da belirtilmişti. 

Sayıştay raporunda yer verilen bilgile-
re göre 2023 yılında gelir getirmeyen su 
miktarının 11.660.739 metreküp olması 
kuruma tehlikesiyle karşı karşıya olan 
Eğirdir Gölünden alınan suyun yaklaşık 
yüzde 70’inin israf edildiğini ortaya ko-
yuyor. Bu oranın 6.910.739 metreküplük 
kısmı ise kayıp kaçak olarak kaydedili-
yor. n YUSUF YAVUZ

SUYUN YARISI BOŞA
Halkı su tasarrufuna çağıran belediye kendisi israf etmiş

Isparta Belediye Başkanı AKP’li Şükrü Baş-
değirmen’in kent halkına su tasarrufu çağrısı 
yapmasının arkasındana büyük bir israf çıktı. 
Sayıştay, 2023 yılında kentin su sistemine giren 
suyun yüzde 47’sinin faturalandırılmadığını tes-
pit etti. Eğirdir Gölü’nden alınan yıllık 16 milyon 
metreküp suyun ise yüzde 70’i israf edilmiş.

Antalya’nın Kaş ilçesinde yıllardır yerel 
yönetim tarafından göz yumulan kaçak 
yapılaşma konusunda Sayıştay’dan ikinci 
kez uyarı geldi. Sayıştay Başkanlığı’nın 
Kasım 2024 tarihli denetim raporunda 
Kaş Belediyesi’nin imar mevzuatına ay-
kırı yapılaşmaların önlenmesine yönelik 
çalışmalardan yeterli sonuç alınamadığı 
tespitine yer verildi. Belediye tarafından 
tespit edilen 3161 kaçak yapının yıkıla-
madığına değinilen raporda, idari para 
cezalarının caydırıcılıktan uzak olduğu 
vurgulanarak, “Kaş Belediyesi yetki 
sınırları içerisinde devam etmekte olan 

imar mevzuatına aykırı yapılaşmanın 
önlenmesi ve bu konuya ilişkin sorunla-
rın giderilmesi amacıyla yetkili kurumlar 
tarafından sürecin etkin bir şekilde yöne-
tilmesi gerekmektedir” denildi.
Kaş Belediyesi’nin ilçe genelindeki 
kaçak ve imar kanununa aykırı yapılarla 
mücadelede yetersiz kaldığı Sayıştay 
raporuna da yansıdı. Sayıştay’ın 2023 
yılında Kaş Belediyesi’nde yaptığı 
denetimler sonucu hazırlanan rapor 
yayımlandı. 

YETERLİ DENETİM YAPILMIYOR
Kasım 2024 tarihli raporda, “Belediyenin 

yetki sınırları içerisinde yer alan imar 
mevzuatına aykırı yapılaşmanın önlen-
mesi amacıyla yapılan çalışmalardan 
yeterli sonuç alınamadığı görülmüştür” 
denilerek şu ifadelere yer verildi:“Kaş 
Belediyesinin sorumlu olduğu alanda 
3194 sayılı İmar Kanunu’na aykırı yapı-
laşmayla ilgili olarak Belediye tarafından 
şikâyetler ve resen yapılan denetimler 
sonucunda imar mevzuatına aykırılıklar 
tespit edilerek tutanak altına alınmakta-
dır. Ancak Belediye yetki alanının geniş-
liği ve personel yetersizliği gibi neden-
lerle kaçak ve imara aykırı yapılaşmayla 
mücadelede etkin ve yeterli denetim 
yapılamamaktadır.”

PARA CEZALARI CAYDIRICI DEĞİL
Belediye tarafından tespit edilen kaçak 
yapıların mühürlenerek İmar Kanu-
nu’nun 42’nci maddesine göre idari para 
cezası uygulandığı bilgisine yer verilen 
Sayıştay raporunda, “Mahkemelerce 
imar kirliliğine neden olma suçundan 
mahkûmiyet cezası alan kişilerin idari 
para cezaları ise İmar Kanunu’nun 
42’nci maddesi hükmü gereğince 
iptal edildiğinden bu durum idari para 
cezalarının imar mevzuatına aykırı 
yapılaşmanın önlenmesindeki etkisini 
azaltmaktadır” denildi. 

YIKIM İHALESİ İPTAL EDİLDİ
Belediye tarafından faaliyet sınırları 

içerisindeki muhtelif mahallelerde tespit 
edilen 3162 kaçak yapıyla ilgili mevzuat 
gereği yıkım ihalesi yapıldığını ancak 
‘katılım olmadığı’ gerekçesiyle ihalenin 
iptal edildiğinin altı çizilen Sayıştay de-
netim raporunda “4734 sayılı Kamu İha-
le Kanunu’nun 19’uncu maddesine göre 
‘Kaş İlçesi Sınırları İçerisinde Kaçak ve 
İmara Aykırı Yapıların Yıkımı İşi’ adı 
altında açık ihale usulü ile 18.05.2023 
tarihinde ihaleye çıkılmış olup katılım 
olmadığından ihale iptal edilmiştir. So-
nuç olarak Kaş Belediyesi yetki sınırları 
içerisinde devam etmekte olan imar mev-
zuatına aykırı yapılaşmanın önlenmesi ve 
bu konuya ilişkin sorunların giderilmesi 
amacıyla yetkili kurumlar tarafından 
sürecin etkin bir şekilde yönetilmesi 
gerekmektedir” ifadelerine yer verildi. 

SAYIŞTAY DAHA ÖNCE DE UYARMIŞTI
Kaş’ta resmi olmayan rakamlara göre 17 
binin üstünde kaçak ve imar mevzuatına 
aykırı yapının olduğu öne sürülüyor. 
Yasa gereği tespit edilen kaçak yapıların 
yıkılması için yıllardır göstermelik ihale-
ler yapılıyor ancak Sayıştay raporlarına 
da yansıdığı üzere bu ihalelerin büyük 
kısmı iptal ediliyor. Sayıştay denetçileri, 
2022 yılında da benzer şekilde kaçak 
yapılarla etkin mücadele yapılmadığını 
tespit etmiş, Kaş Belediyesi’ni uyarmıştı. 

KAÇAK YAPILAŞMA ETKİN 
DENETLENMİYOR
Ayrıca İçişleri Bakanlığı da 2021 yılında 
hazırladığı denetim raporunda Kaş’ta-
ki kaçak yapılaşmayla etkin mücadele 
edilmediğini ortaya koymuş, raporda 
şu ifadelere yer verilmişti: “İmar ve 
Şehircilik Müdürlüğü’nde yer alan kaçak 
yapı biriminin imar mevzuatına aykırı 
yapılaşmayı gerektiği gibi denetlemedi-
ği kanaatine varılmıştır. Denetime tabi 
dönemde özellikle 2018 yılından bu yana 
aşırı miktarda ruhsatsız yapı yapılmış 
olduğu, bu yapılar ailelerin ihtiyacını 
karşılamak üzere basit küçük yapılardan 
olmayıp, ticari amaca yönelik villa tipi 
havuzlu yapılar olduğu görülmüştür. 
Bu yapıların beton ihtiyacının hazır be-
ton santrallerinden karşılandığı bilinen 
bir gerçektir. Bu nedenle hazır beton 
santrallerinden yapı ruhsatı bulunmayan 
yapılara beton naklinin önüne geçilmesi, 
engellenmesi için gereken tedbirle-
rin alınması sağlanmalı. Ayrıca imar 
mevzuatına aykırı, çarpık yapılaşmanın 
önlenmesi bakımından sık sık kontroller 
yapılarak yasal işlemler yapılmalı.” 
n YUSUF YAVUZ

KAŞ’A KAÇAK YAPI UYARISI
Sayıştay denetim raporunda, Kaş Belediyesi’nin kaçak imar mevzuatına aykırı yapılaşma-
ların önlenmesine yönelik çalışmalardan yeterli sonuç alınamadığı tespitine yer verildi…
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Alex de Souza yönetiminde 
bu sezon 4 galibiyet alan 
Antalyaspor, bu galibiyet-
lerin 3’ünü geriden gelerek 

elde etti.Alex’in maç sırasında ve 
devre arasında oyuna yönelik yaptığı 
müdahaleler oyunun değişmesin-
de önemli etken oldu.Son olarak 
Bodrumspor karşısında 1-0 geriye 
düşmesine rağmen maçı çevirerek 
3-2 galip gelmesi, bu sezonki geri 
dönüş başarılarının bir başka örneği 
oldu. Mücadelenin henüz 13. daki-
kasında eski futbolcusu Fredy’nin 
attığı golle 1-0 geriye düşen Akdeniz 

ekibi, çabuk toparlanarak karşılık 
verdi. İlk yarının sonlarına doğru 
Soner Dikmen, AdolfoGaich ve Sam 
Larsson’un golleriyle 3-1 öne geçerek 
devreyi kapatan Antalyaspor, maç 
sonunda sahadan 3-2’lik galibiyetle 
ayrıldı.

GERİDEN GELEREK KAZANDI
Alex de Souza yönetiminde bu sezon 
4 galibiyet alan Antalyaspor, bu gali-
biyetlerin 3’ünü geriden gelerek elde 
etti. Sezonun ilk yarısında Hatayspor, 
Alanyaspor ve Bodrumspor karşı-
sında geri dönüş yaparak sahadan 

galip ayrılmayı başaran kırmızı-be-
yazlı ekip, sadece Adana Demirspor 
maçında ilk öne geçen taraf olmuştu. 
Antalyaspor’un geri döndüğü maçlar-
da teknik patron Alex’in maç sırasın-
da ve devre arasında oyuna yönelik 
yaptığı müdahaleler oyunun değişme-
sinde önemli etken oldu. 

ALEX MORAL ADAMI
Kimi zaman saha içerisinde değişiklik 
yapan deneyimli isim kimi zamanda 
aynı anda birkaç oyuncuyu çıkararak 
sahaya yeni isimler sürdü. Brezilyalı 
teknik adam Alex de Souza’nın bu 
sezon Antalyaspor’a kazandırdığı en 
önemli özellik, takımın moralini hızlı 
bir şekilde toparlama yetisi oldu. Saha 
kenarından oyunculara moral aşılayan 
Alex, oyuncularının motivasyonu en 
üst seviyede tutmak için mücadele 
etti. Özellikle Soner Dikmen, Adolfo-
Gaich ve Sam Larsson gibi isimlerin 
hücum performansları, takımın skor 
bulma açısından sıkıntı yaşamadığını 
gösterdi. 

HEDEF DAHA YUKARI
Antalyaspor, bu sezon Süper Lig’de 
çıktığı 12 maçta 4 galibiyet, 2 be-
raberlik ve 6 mağlubiyetle 14 puan 
topladı. Ligdeki sıralamasını yukarı 
taşımayı hedefleyen takım, puan 
farkını kapatmak adına sonraki maç-
larda da bu performansını sürdürmeyi 
amaçlıyor. 
n ERTUĞRUL GÜN

ALEX’İN 
GİZLİ GÜCÜ

Antalyaspor, teknik direktör Alex de Souza yöneti-
minde Süper Lig’de mücadele ettiği sezonda dikkat 
çeken bir performans sergiliyor. Alex de Souza yö-
netiminde bu sezon 4 galibiyet alan Antalyaspor, bu 

galibiyetlerin 3’ünü geriden gelerek elde etti.

Antalyaspor’da yaşanan mali sorunlar ise can 
sıkmaya devam ediyor. Prim ödemelerinin 
düzenli yapılmasına karşın maaş konusunda 
sıkıntı yaşayan Kırmızı-Beyazlılarda futbolcu-
lar, kazan kaldırmaya başladı. Ödeme sorunu 
futbolcular içerisinde ciddi bir rahatsızlık 
yaşatırken, kulübe ihtarname çeken futbolcu 
sayısı da 4’e yükseldi. 4’üncü şikayet Emre 
Uzun’dan geldiSamsunspor maçının kadrosu-
na alınmamasının ardından kulübe ihtarname 
gönderen Sander van de Streek ile birlikte 
Sam Larsson ile Erdal Rakip de aynı yolu 
izlerken, Emre Uzun da kazan kaldırırken, 
kulübü şikayet eden ilk yerli futbolcu oldu. 
Alacakları için kulübe ihtarname gönderen 19 
yaşındaki futbolcu için 1 ay içerisinde ödeme-
lerin yapılması gerekiyor.

ANLAŞMA SAĞLANAMADI 
2019 yılında Osmanlıspor’un altyapısında 14 
yaşındayken transfer edilen Emre Uzun, gele-
ceğin yıldızları arasında gösterilirken, sözleş-
mesi de sezon sonunda tamamlanacak. 5 yıldır 

Kırmızı-Beyazlı formayı giyen 19 yaşındaki 
futbolcuyla yeni sözleşme için ilk temas da 
kurulurken, henüz anlaşma sağlanamadı.Bu 
sezon Antalyaspor’da 4 maçta 81 dakika süre 
alan ve U20 Milli Takım formasını da giyen 
Emre Uzun için transfer dedikoduları da de-
vam ediyor. Antalyaspor ile sözleşme uzatma 
konusunda henüz uzlaşamadığı genç futbol-
cuyu Süper Lig ekiplerinden Göztepe’nin de 
takip ettiği gelen haberler arasında yer aldı.

YENİ BİR ENGEL OLABİLİR  
Sam Larsson, Erdal Rakio ve Sander van 
de Streek’ten gelen kötü haberle sarsılan 
Antalyaspor’un hali hazırda FIFA’da sonuç-
lanmış iki dosya sebebiyle transfer engeli de 
bulunuyor. Sagiv Jehezkel’e 100 bin Euro, 
Zymer Bytyqi’nin eski kulübü Olimpiakos’a 
da 150 bin Euro civarında borcu bulunan 
Antalyaspor’un Streek’e ödeme yapmaması 
halinde yeni bir dosya daha engel listesine 
girebilecek. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Antalyaspor’a 4'üncü ihtar
Mali olarak sıkıntılı bir dönem geçiren Antalyaspor’a Sam Larsson, 
Sander van de Streek ve Erdal Rakip’in ardından Emre Uzun da 
maaşının ödenmediği gerekçesiyle ihtarname gönderdi. 19 yaşın-
daki futbolcu için 1 ay içerisinde ödemelerin yapılması gerekiyor.

TÜRKİYE Golf Federasyonu Yönetim 
Kurulu Üyesi Hasan Ceylan, Serik’e 
bağlı Belek turizm merkezinde yer alan 
tesis ve golf sahalarına kalitesi dola-
yısıyla her yıl talebin arttığını, acente, 
otel ve golf sahalarının ortak şekilde 
yürütmüş olduğu operasyonun ne kadar 

başarılı olduğunun ortaya konulduğunu 
söyledi. Misafirlerin Portekiz ve İspan-
ya’ya nazaran en iyi destinasyonun Tür-
kiye olduğuna karar verdiklerini aktaran 
Hasan Ceylan, “Golf turizmi geçen yıl 
da oldukça iyi durumdaydı. 2024 yı-
lında doluluk oranlarımız çok iyi geçti. 

Belek bölgesi olarak 2023 yılına naza-
ran yaklaşık yüzde 19 oranında bir artış 
sağladık. Kendi golf kulübümüz yüzde 
23, Carya Golf Kulübü ise yüzde 27’lik 
bir artış sağladı. Bölgedeki oranlara 
bakacak olursak Carya Golf Kulübü 
yüzde 8’lik bir artış sağladı. 
Bölgenin artış sağla-
masının en büyük 
nedenlerinden birisi 
her geçen gün 
tesislerimizin ve 
golf sahalarımı-
zın kondisyon-
larının ve otel 
hizmetlerinin 
pozitif yön-
de artışlarını 
görüyoruz. Bu da 
aynı şekilde misa-
fir sayımızı olumlu 
yönde etkiliyor. Bizim 
rakip destinasyon dediği-
miz Portekiz ve İspanya gibi 
destinasyonları yıl içerisinde deneyim-
liyorlar ve en iyi destinasyon, uygun 
fiyatın Belek olduğuna karar verdikleri 
için bizi tercih ediyorlar. Bizler de bu 

artışları kaydedebiliyoruz. Önümüz-
deki yıllarda aynı şekilde artışların da 
devam etmesini bekliyoruz” ifadelerini 
kullandı.

EN BÜYÜK PAZAR İNGİLTERE
Türkiye’nin golf alanında en önemli 

pazarının İngiltere olduğunu 
dile getiren Ceylan, şöyle 

dedi:”Aşağı yukarı yüzde 
8, yüzde 10 civarında 
diğer pazarlara nazaran 
daha büyüktür. İkinci 
takip eden pazarımız 
ise Almanya’dır. 
Tabii İngilizlerin bu 
kadar yoğunlukta 
olmasının nedeni 

bilindiği üzere golf İn-
gilizlerin ata sporudur. 

Fiyat konusu da önemli 
ama İngilizlerin bizleri 

tercih etmesindeki en büyük 
sebepler birisi hem tesislerin hem 

de golf sahalarının düzgün olması, 
kaliteli olmasıdır. Bizler de yakalamış 
olduğumuz bu güzelliği her yıl üstüne 
koyarak sürdürmek için elimizden gele-
ni yapacağız.” n DHA

GOLFTE ÖNEMLİ PAZAR İNGİLTERE

ULUSLARARASI Bisiklet Bir-
liğinin Gran Fondo Dünya Serisi 
kapsamındaki uluslararası bisiklet 
yarışı UCI Nirvana Gran Fondo 
World Series’de 20 kilometrelik 
Zamana Karşı (TT) yarışının startını, 
Antalya Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Yavuz Gürhan verdi.Expo Yolu’ndaki 
Zamana Karşı yarış, düz bir parkur-
da gerçekleştiriliyor. 10 kilometre 
gidiş ve 10 kilometre geliş olarak 
tasarlanan Zamana Karşı yarışta 26 
ülkeden toplam 230 sporcu müca-
dele ediyor.UCI Gran Fondo World 
Series kapsamında düzenlenen Dünya 
Şampiyonası’na katılma hakkı veren 
Zamana Karşı yarışta katılımcılar, 20 
kilometrelik parkuru en kısa zamanda 
bitirmeye çalışacak. Her sporcunun 
tek tek çıktığı ve kurallar gereğince 
tek başına yarışabildiği bu yarışta en 
düşük zamanı yapan sporcu kazanan 
olacak. Sporcular, kendi yaş kategori-
sinde yüzde 25’lik dilimde bitirmeleri 
halinde Dünya Şampiyonası’nda 
düzenlenecek Zamana Karşı yarışma-
sına gitmeye hak kazanacak.

PAZAR GÜNÜ YAPILACAK
Antalya’nın nefes kesen doğası ve 
tarihi zenginlikleri içinde eşsiz bir 
yarış deneyimi sunan bisiklet dünya-
sının en prestijli Gran Fondo yarışları 
arasında yer alan uluslararası bisik-
let yarışı UCI Nirvana Gran Fondo 
World Series Antalya’da 17 Kasım 
Pazar günü Uzun Parkur (98 km), 
AG Tohum Kısa Parkur (66 km) ve 
Paracycling Parkuru (66 km) yarışları 
yapılacak. Yarışlar, Nirvana Cosmo-
politan Hotel önünden saat 10.00’da 
start alacak.UCI Gran Fondo World 
Series, 2011 yılından bu yana tüm 
dünyada düzenlenen UCI onaylı 
yarışlar serisi arasında yer alıyor. Ya-
rışlarla, ustalar ve amatörler için üst 
düzey rekabet teşvik edilirken Ulusla-
rarası Bisiklet Birliğinin “Herkes İçin 
Bisiklet” projesinin de küreselleşmesi 
hedefleniyor. n AA

Zamana Karşı 
bisiklet yarışı



5 LİRAt

16 Kasım 2024 CUMARTESI

Kepez Belediyesi, Ukray-
na’nın Sumi bölgesinden 
Antalya’ya aileleriyle 
tatile gelen savaş mağduru 

çocuklara, DokumaPark gezisiyle 
moral desteği verdi. Antalya tatili 
kapsamında kentin önemli noktaları-
nı gören çocuklar, Kepez Belediye-
sinin daveti üzerine DokumaPark’ı 
ziyaret etti. Ukraynalı çocuklar, 
Kepez Belediye Başkan Yardımcısı 
Evrim Yalçın’ın rehberliğinde park 
alanındaki kültür, sanat ve eğitim 
tesislerini gezdi.  Yaşları 13 ile 
17 arasında değişen 45 çocuk, ilk 
olarak Anadolu Oyuncak Müzesi’ne 
ziyarette bulundu. Ardından Bir 
Zamanlar Antalya Müzesi’ne geçen 
çocuklar, burada kent tarihi hakkın-
da bilgi edindi. Daha sonra Ukray-

nalı konuklar, Kepez Açık Hava 
Müzesi, Şehitler Müzesi, Modern 
Sanatlar Galerisi ve Antalya Araba 
Müzesi’ni ziyaret ederek, Dokuma 
Park gezisini noktaladı.
“ÇOCUKLARA DEĞER VEREN BIR 
MILLETIZ” 
Ukraynalı çocukları, Kepez’de mi-
safir ettikleri için mutlu olduklarını 
belirten Başkan Yardımcısı Evrim 
Yalçın, “Kepez Belediye Başkanı-
mız Mesut Kocagöz’ün misafirleri 

olarak çocuklarımızı, Dokuma-
Park’ta ağırladık. Bu gezi ile konuk-
larımızın, savaşın acılarını bir nebze 
de olsa unutabilmelerini sağladıysak 
ne mutlu bize.” ifadesini kullandı.  
Türk milletinin çocuklara değer ver-
diğinin altını çizen Başkan Yardım-
cısı Yalçın, sözlerini şöyle sürdürdü:  
“Liderimiz, Türkiye Cumhuriyeti-
mizin kurucusu Mustafa Kemal Ata-
türk, çocuklara çok önem veriyordu. 
Dünyadaki ilk ve tek çocuk bayramı 
bizim ülkemizdedir. Onu da Ata-

türk ilan etmiştir. Her yıl 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı’nda,  dünyanın dört bir yanından 
gelen çocuklarla eğlenceler düzenler 
ve bu bayramı kutlarız.” Yalçın, 
konuşmasının ardan misafirlerine 
Türk bayrağı hediye etti. Ukraynalı 
çocuklar ve aileleri de, misafirper-
verliklerinden dolayı Kepez Beledi-
yesine teşekkür etti.  
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ

ANTALYA İl Emniyet Müdürlüğü Trafik De-
netleme Şube Müdürlüğü’ne bağlı motorize 
Şahin timi Güllük Caddesi ile Varsaklı 
Kavşağı’na geldiği sırada yabancı uyruk-
lu Hamid Walinejad idaresinde ki 07 MC 
1067 plakalı araç ile çarpıştı. Kazayı gören 
vatandaşlar 112 Acil Çağrı Merkezi’ni 
arayarak durumu bildirilirken, çarpmanın 
etkisiyle motosikletten düşen ve yaralanan 
polis memuru için sağlık ekipleri sevk 
edildi.
TESADÜFEN RASTLADI
Bu sırada KKTC’nin 41’inci Kuruluş 

Yıldönümü etkinlikleri için Cumhuriyet 
Meydanı’nda düzenlenen törenden dönen 
Antalya İL Emniyet Müdürü İlker Arslan ka-
zaya denk geldi. Makam aracından inerek 
personelinin yanına giden Arslan, sağlık 
durumu hakkında bilgi aldı. 
POLISLERE MORAL VERDI 
Antalya İl Emniyet Müdürü İlker Arslan, 
olay yerinde ki ilk müdahalesinin ardından 
ambulansa alınan polis memurunun elini 
bir an olsun bırakmadı. Ambulansla has-
taneye kaldırılan polis memurunun sağlık 
durumunun iyi olduğu öğrenildi. n İHA-AA

ARSLAN’IN ŞEFKAT ELİ 
Antalya’da motosikletli 

trafik polisi Güllük Cad-
desi’ndeki kazada ya-

ralandı. Kazaya görerek 
duran İl Emniyet Müdürü 

İlker Arslan, kazaze-
de polisin elini tutarak 

hastaneye sevk edilene 
kadar moral verdi.

Kepez, savaş mağduru çocukları
DOKUMAPARK’TA AĞIRLADI
Kepez Belediyesi, Uk-
rayna’dan motivasyon 
için Antalya’ya tatile 
gelen savaş mağduru 
45 çocuğu, Dokuma 
Park’ta misafir etti. 

ÜLKENİN dört bir yanında kara kış 
hazırlıkları sürerken, Antalya’da güneşi 
gören turistler, yazdan kalma günlerin 
keyfini çıkardı.Hafta sonu itibarıyla 
Balkanlar üzerinden gelmesi beklenen 
soğuk ve yağışlı hava öncesinde, Akde-
niz kıyıları, sıcak iklimiyle hem 
yerli hem de yabancı turist-
lerin ilgi odağı oldu.
ŞEZLONG MANZARASI
Şehir merkezine 
yakın plajlarda 
ve otellerin sahil 
kesimlerinde, 
turistler adeta yaz 
mevsimini yeni-
den yaşıyor. Deniz 
suyu sıcaklığının 
hala ideal seviye-
lerde olduğu Antal-
ya’da, turistler hem 
yüzdü hem de şezlongla-
rında güneşin tadını çıkardı. 

Şehir sakinleri de bu güzel havayı 
değerlendirmek için sahillere akın etti. 
TARIH YOLCULUĞU
Uzak Doğu’dan gelen turistler, Antal-
ya’nın tarihi dokusunu keşfetmek için 

Kaleiçi’nde vakit geçirdi. Dar 
ve tarih kokan sokaklarda 

dolaşan ziyaretçiler, 
bölgenin kültü-

rel zenginliğini 
yakından tanıma 
fırsatı buldu. 
Yat Limanı’na 
inerek Akdeniz 
manzarasının 
keyfini süren 
turistler, bol bol 
fotoğraf çekti-

rerek bu anları 
ölümsüzleştirdi. 

n ERTUĞRUL 
GÜN

BİR ANTALYA KLASİĞİ 

MANAVGAT Belediyesi Kent Ti-
yatrosu (MAKET), “Bilime Engelsiz 
Seyahat”adlı çocuk oyununun prö-
miyerini Atatürk Kültür Merkezi’nde 
sahneledi.Leyla Bacaksız’ın yazıp, 
Kosta Kortidis’in yönettiği bu özel 
tiyatro eserini, Manavgat Belediye 
Başkanı Dr. Niyazi Nefi Kara’nın 
eşi Dr. Hacer Ceyhan Kara, belediye 
başkan yardımcıları, birim müdürleri, 
STK temsilcileri, oda başkanları, basın 
mensupları ve binlerce biletli seyirci 
izledi. Kapalı gişe sahnelenen oyun, 
vatandaşlardan büyük ilgi gördü.
UMUT DOLU BIR YOLCULUK
Bilime Engelsiz Seyahat, hayatın 
sıkıntılarından ve zorlayıcı koşulların-
dan bunalmış bir kız çocuğunun, sanal 
dünyada gerçekleştirdiği eğlenceli 
ve umut dolu yolculuğu konu alıyor. 
Hayatın sıkışmışlığına karşı bir çıkış 
yolu arayan kahramanımız, teknoloji 
ve bilimle yapılan bir keşfe çıkıyor.
Özelgereksinimli oyuncu Ayşenur 
Kandemir, gösterdiği performansla 
izleyicilerden büyük beğeni topladı. 
Belediye başkan yardımcısı Gülsüm 
Özer, Ayşenur Kandemir’e teşekkür 
ederek çiçek takdim etti. Kandemir’in 
performansı, toplumsal eşitlik ve 
fırsat eşitliği mesajı verirken, sanatın 
her birey için ulaşılabilir olmasının 
önemini bir kez daha gözler önüne 
serdi. MAKET Genel Sanat Yönetme-
ni ve aynı zamanda oyunun yönetmeni 
olan Kosta Kortidis, “Bu oyuncular 
Manavgat’ın çocukları ve Manavgat 
bu çocuklarla gurur duymaya devam 
edecek.” dedi. Oyun ardından konuşan 
Dr. Hacer Ceyhan Kara, Bilime En-
gelsiz Seyahat oyununu yazan Leyla 
Bacaksız ve yöneten Kosta Kortidis’e 
teşekkürlerini iletti. 
n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

ENGELLER BİLİM  
SANATLA AŞILDI 

TÜRKİYE’nin ünlü resim, heykel ve 
özgün baskı sanatçısı Süleyman Saim 
Tekcan’ın eserleri, Antalyalı sanatçı ve 
sanatseverle buluşturuldu. Sanat Danış-
manı Himmet Öcal’ın küratörlüğünde 
özel bir galeride açılan sergide Cum-
hurbaşkanlığı tarafından kültür ve sanat 
alanında verilen en büyük ödül olan 
‘Güzel Sanatlar Yüksek Ödülü’nün 
sahibi olan Süleyman Saim Tekcan’ın 
eserleri yer aldı. Heykeltıraş, baskı, 
grafik, gravür sanatçısı ve öğretim üyesi 
Tekcan’ın katılamadığı sergiye güzel 
sanatlar fakültesi akademisyenleri ile 
öğrencileri ilgi gösterdi.Sanatseverle-
rin yoğun ilgisini gören sergi 1 Aralık 
Pazar gününe kadar açık kalacak. 

TEKCAN’IN SERGİSİ 
ANTALYA’DA AÇILDI


